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Zápis č.  19/2017 (55)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 27. listopadu v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 

 

Přítomni: doc. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, doc. Mlček, Dr. Rouchal, Dr. Gál,  

Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Koubová, Ing. Ptošková (10 členů) 

Hosté: doc. Buňka, Dr. Šenkárová, Bc. Vodinská, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály a 

technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a 

technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Šenkárová)  

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biotechnologie, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní inženýrství 

a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková  

8. Projednání návrhu „pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

9. Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT doc. Staněk. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že je přítomno všech 10 členů, senát je 

usnášeníschopný. Zároveň informoval, že se prod. Čermák omluvil s tím, že se dostaví na 

zasedání senátu o něco později. Proděkanka Mrkvičková se omluvila z dnešního řádného 

zasedání a to z důvodu služební cesty. 

ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT  doc. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky, popř. 

doplňující návrhy k zápisu č. 18/2017 (54). 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/19/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 18/2017 (54) ve znění zveřejněném  

v informačním systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO    10  

PROTI      0  

ZDRŽEL SE      0 

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/19/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 18/2017 (54) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT.  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal děkana o vyjádření k danému bodu. 

Děkan sdělil, že se zbývajícími řediteli ústavů již proběhla schůzka, se závěrem, že by měl 

zlepšit spolupráci a komunikaci. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření. 

ad 3) Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT doc. Staněk představil program dnešního zasedání.  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal přítomné, zda mají připomínky, příp. doplnění 

do programu zasedání.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/19/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  
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4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály a 

technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a 

technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Šenkárová)  

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biotechnologie, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní inženýrství 

a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková) 

8. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

9. Různé.  

 HLASOVÁNÍ 

PRO    10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 02/19/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály a 

technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a technologie 

potravin a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Šenkárová)  

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biotechnologie, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní inženýrství a 

specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková) 
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8. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

9. Různé.  

 ad 4) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Materiály 

a technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Šenkárová)  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že materiál byl předložen na řádném zasedání AS FT 

k projednání a byl projednán na LK AS FT, požádal prod. Šenkárovou o představení 

materiálu. 

Prod. Šenkárová sdělila, že všechny připomínky z LK AS FT byly zapracovány a s garanty 

proběhla schůzka, ti následně zapracují připomínky legislativní komise. 

Předseda doc. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o vyjádření z řádného zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zapracovaných připomínkách a závěru z LK 

AS FT, která doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat 

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 03/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského 

programu Materiály a technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    10 
PROTI      0 
ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu 

Materiály a technologie a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 
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ad 5)  Projednání návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu Analýza a 

technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. (proděkanka Šenkárová)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Šenkárovou o představení materiálu. 

Prod. Šenkárová sdělila, že všechny připomínky z LK AS FT byly zapracovány a s garanty 

proběhla schůzka, ti následně zapracují připomínky legislativní komise. 

Předseda doc. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o vyjádření z řádného zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zapracovaných připomínkách a závěru z LK 

AS FT, která doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat 

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 04/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského 

programu Analýza a technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – 

kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    10 
PROTI      0 
ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci bakalářského programu 

Analýza a technologie potravin a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

Odchod Ing. Koubkové v 13:20 h. 
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ad 6) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Biotechnologie, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že prod. Mrkvičková se z dnešního řádného zasedání 

omluvila z důvodu služebná cesty, a proto požádal prod. Šenkárovou o představení 

materiálu. 

Prod. Šenkárová sdělila, že všechny připomínky z LK AS FT byly zapracovány a s garanty 

proběhla schůzka, ti následně zapracují připomínky legislativní komise. 

Předseda doc. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o vyjádření z řádného zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zapracovaných připomínkách a závěru z LK 

AS FT, která doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat 

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Příchod Ing. Koubkové v 13:23 h. 

NÁVRH USNESENÍ č. 05/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci magisterského 

programu Biotechnologie, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO      9 
PROTI      0 
ZDRŽEL SE      1 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Biotechnologie, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 
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ad 7)  Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Výrobní 

inženýrství a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Šenkárovou o představení materiálu. 

Prod. Šenkárová sdělila, že všechny připomínky z LK AS FT byly zapracovány a s garanty 

proběhla schůzka, ti následně zapracují připomínky legislativní komise. 

Předseda doc. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o vyjádření z řádného zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zapracovaných připomínkách a závěru z LK 

AS FT, která doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat 

na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 06/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci magisterského 

programu Výrobní inženýrství a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    10 
PROTI      0 
ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 06/19/2017 

AS FT vyslovil souhlasné stanovisko k návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Výrobní inženýrství a specializací, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

ad 8) Projednání návrh „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že materiál byl již představen a projednán na řádném 

zasedání AS FT a poté byl zaslán AS UTB ve Zlíně ke schválení. Pravidla byla následně 

projednána na dvou zasedáních LK AS UTB. 
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Materiál byl na mimořádném zasedání Vedení fakulty diskutován a připomínky z LK AS 

UTB byly zapracovány. Požádal prod. Šenkárovou o bližší představení. 

Prod. Šenkárová sdělila, že většina připomínek z LK AS UTB byla zapracována a materiál 

byl členům AS FT zaslán ve sledování změn a v čistopise. Sdělila, že některé připomínky 

byly na zasedání LK AS UTB rozporovány.  

Prod. Šenkárová upozornila na skutečnost, že na některých univerzitách jsou pravidla 

vydána jako směrnice děkana, na UTB jsou pravidla řešena jako vnitřní předpis. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o svolání LK AS FT a projednání návrhu. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že řádné zasedání LK AS FT se uskuteční v pondělí 

dne 4. 12. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Děkan požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o náhradní termín LK AS FT z důvodu 

projednání Statutu FT. Z řádného zasedání LK AS FT se děkan omluvil a to z důvodu 

služební cesty. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že další řádné zasedání LK AS FT se uskuteční 

v úterý 5. 12. 2017 od 14:30 h, kde se bude projednávat Statut FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za stanovení termínů řádného zasedání LK AS FT 

a požádal členy senátu, aby své připomínky zaslaly e-mailem předsedovi  

Dr. Rouchalovi do pondělí dne 4. 12. 2017 do 12:00 h, v případě statutu do úterý  

5. 12. 2017 do 12:00h. 

ad 9) Různé 

Předseda AS FT doc. Staněk navrhl další termín řádného zasedání AS FT a to v pondělí dne 

11. 12. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT. Zároveň se ze zasedání omluvil 

z důvodu plánované služební cesty. Požádal místopředsedu AS FT Dr. Beníčka, aby jej 

zastoupil na tomto řádném zasedání. 

Předseda AS FT doc. Staněk zároveň připomněl, že v neděli dne 17. 12. 2017 končí mandát 

stávajícím členům senátu a volby do AS FT se uskuteční dne 6. 12. a 7. 12. 2017. Uvedl, že 

na webových stránkách fakulty jsou uveřejněny kandidátní listiny akademických 

pracovníků a studentů. 

 
NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 07/19/2017 
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Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 11. 12. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

 

 

HLASOVÁNÍ 

PRO   10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 07/19/2017 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 11. 12. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za hlasování a upozornil, že ve středu dne 

 27. 11. 2017 od 13:00 do 16:00 h se uskuteční představení kandidátů do AS FT 

v posluchárně 002/U15. 

Předseda AS FT doc. Staněk otevřel diskuzi. 

Ing. Hnátková informovala o zasedání sněmu Rady vysokých škol a nových indikátorech 

dle úspěšnosti studentů při jejich průchodnosti studiem. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 11. 12. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT. 

 

 

 
Ve Zlíně dne: 27. 11. 2017 
Konec zasedání: 14:05 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
 
  
    doc. Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                  předseda AS FT 


